

To: All 2013 Graduates of the Hospitality and Tourism Management (FHTM)  
致 酒店與旅遊管理學院 2013 屆畢業生

You are cordially invited to attend a FHTM Graduation Celebration on the 08<sup>th</sup> June, 2013 (Saturday) at 4:30pm at D Hall of Macau University of Science of Technology (Main Campus), where all faculty members and distinguished guests from industry will be present for group photos with graduates.

**Interested graduates** may fill out the attendance slip below and email to [fhtm-adm@gmail.com](mailto:fhtm-adm@gmail.com) or facsimile to +853 2882 5990 by the **31<sup>st</sup> May, 2013**. Limited seats are available; entry is on first come first served basis. For inquiry, please contact Ms Nonie Chan at +853 8897 2320.

酒店與旅遊管理學院謹定於 2013 年 6 月 8 日(星期六)下午五時正在 D 座會議廳舉行 2013 年度畢業生歡送會，屆時全院教師及業界代表將受邀出席，現誠邀各位畢業生參加。

請將會出席畢業生歡送會的各位畢業生填寫附件回執上的相關信息，並於 **2013 年 5 月 31 日**前將回執發送至 [fhtm-adm@gmail.com](mailto:fhtm-adm@gmail.com) 或傳真至 +853 2882 5990

由於場內座位有限，將採取先到先得的方式獲取入場，派完即止。若查詢，請致電 +853 8897 2320 陳小姐。

MUST 澳門科技大學  
FHTM 酒店與旅遊管理學院  
20-05-2013

---

#### Reply Slip 回執

I will attend the faculty of hospitality and tourism management graduation celebration on 08<sup>th</sup> June 2013 at 4:30pm at D Hall of the MUST Campus.

我會參加酒店與旅遊管理學院於 6 月 8 日下午 4 時 30 分假 D 座會議廳舉行的學院畢業生歡送會。

Name 姓名 : \_\_\_\_\_  
Student Numbers 學號 : \_\_\_\_\_  
Contact Numbers 聯絡電話 : \_\_\_\_\_  
Email Address 聯絡電郵 : \_\_\_\_\_